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Interpelacja nr 1 

 

  W ciągu ostatnich kilku lat wydatnie wzrosło zainteresowanie 

uprawianiem różnych form aktywności fizycznej wśród dzieci, młodzieży i osób 

dorosłych naszego miasta. Liczba klubów i zawodników w nich zrzeszonych 

uległa niemal podwojeniu. Pomimo harmonijnego rozwoju bazy sportowo 

rekreacyjnej Ciechanowa, przedstawiciele klubów oraz pasjonaci kultury 

fizycznej wskazują na potrzebę jej poszerzania, rozbudowy.  

Wnioskuję wobec tego, aby w nieodległej perspektywie czasowej 

przystąpić do zagospodarowania potencjału, który jest w posiadaniu miasta. Mam 

na myśli sporządzenie planu kompleksowego zagospodarowania terenu Szkoły 

Podstawowej nr 7 we współpracy z MOSiR i innymi podmiotami. Mając na 

uwadze fakt, że jest to placówka z oddziałami integracyjnymi, myślę, że możliwe 

byłoby pozyskanie funduszy zewnętrznych na przyszłą inwestycję nie tylko z 

Ministerstwa Sportu, ale również Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych.  

Sporządzenie planu uważam za pierwszy krok ku realizacji inwestycji, 

oczekiwanej i potrzebnej w tej części miasta. 

 

 

/-/ Jerzy Racki  

 

Radny Rady Miasta Ciechanów 

 


